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Herstedvester Sogns Menighedsråd 
Dagsorden  

 
Herstedvester Kirke 
Rytterskolen 
Storstræde 22 
Herstedvester 
2620 Albertslund 

Dato: torsdag den 18. april 2024. Referent: Line Matthäi 

 Tidsrum: 19.00-22.00 Dirigent: Per Møller. 
 Fremmødte: Per Møller Jørgensen, Line Matthäi, Mette Rossum, Inge-Lise 

Nørklit, , Ole Hultberg, Birgit Andersen og Grete Apetri. 
Marianne N. Kristensen, Jeannie Osman Sommer, Helle Viuf. Simon 
Sørensen  

 Afbud: Rasmus Eisted, Marianne Høegh Wilkens og Jeppe Rønnow 
 

 Fraværende: 

  



No. Dagsorden med overskrift: Uddybning: Referat: 
1.0 Godkendelse af dagsorden  Godkendt 

2.0 Orientering fra formanden 
(PMJ) 

Orienteringsmøde 14. maj 2024. 
 
 
 
 
 
 
 
Babysalmesang er startet. 
 
 
 
Informationssikkerheden. 
 
 
 
Menighedsrådsmødet den 13. juni 2024  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Oplæg af Kim Fupz Aakeson og der 
serveres snacks og øl, vin og vand. 
Arrangementet starter kl. 19. 
I vores sogn er der nu 3979 
medlemmer pr. 1. januar, det 
betyder der skal vælges 8 
medlemmer til Rådet. 
 
Der er desværre kun fire tilmeldinger 
så derfor lukkes holdet. Vi prøver 
igen med opstart 1. maj 
 
Rådsformanden er ifølge reglerne 
ansvarlig for 
informationssikkerheden. 
 
Mødet afholdes i Servicebygningen. 
Mødet starter kl 18, hvor der 
serveres en let anretning. 
Landskabsarkitekt Anne Stausholm 
kommer og præsenterer planerne for 
flisebelægningen samt for den 
nordlige del af den gamle kirkegård 
 



Kimen til pinse I forbindelse med kimningen i pinsen 
måles støjniveauet så vi er sikker på 
at vi overholder arbejdsmiljøloven. 

2.1 Synsforretning (MNK/PMJ) Der er foretaget synsforretning onsdag 
den 10. april 2024. 
Rapporten eftersendes som bilag 1. 

Synsgennemgangen tog det meste af 
en dag og gik godt. Se bilag 1. 

3.0 Behandlingspunkter   

3.1 Regsskabsinstruksen (PMJ) Det indstilles, at regnskabsinstruksen 
godkendes. 
Regnskabsinstruksen eftersendes som 
bilag 2. 
 

Instruksen blev enstemmigt 
vedtaget. 

3.2 Vedtægt for kasserer (PMJ) I forbindelse ny regnskabsinstruks skal 
der vedtages en ny vedtægt for 
kasserer. 
Det indstilles, at vedtægt for kasserer 
godkendes. 
Vedtægten eftersendes som bilag 3. 
 

Vedtægten blev enstemmigt 
vedtaget. 

3.3 Avantaen(læssemaskine) 
(PMJ) 

Avantaen skal til reparation – 
udskiftning af hydrostaten. 
Der er indhentet 3 tilbud. 
København Maskinservice kr. 38.000,00 
HA Fog / Brønby kr. 40.960,00 
Avant Roskilde kr. 41.000,00 
 Da Avantaen p.t. står hos HA Fog i 
Brøndby, indstilles det, at HA Fog 

Forslaget blev enstemmigt vedtaget 



foretager reparationen, således det 
undgås at transportere den til 
Københavns Maskinservice, med ekstra 
udgifter til transporten 

3.4 Ansøgning om el-løvsuger 
(PMJ) 

Der er indhentet 3 tilbud på en el-
løvstøvsuger. 
1 ) GMR 171.323,93 kr 
2) BMI 179.687,50 kr. 
3) Københavns Maskinservice 
179.998,00 kr. 
Det indstilles, at løvsugeren fra GMR 
vælges og at finansieringen sker ved at 
søge provstiet om frigivelse af de 
grønne midler (100.000,00 kr ), samt at 
resten af beløbet sker ved brug af de 
frie midler. 
Bilag 4. 
 

Forslaget er enstemmigt vedtaget. 

4.0 Orienteringspunkter   

4.1 Nyt fra kassereren  Intet at bemærke 

4.2 Nyt fra kontaktpersonen Alle ansatte skal fra den 1. juli 2024 
registrere deres arbejdstid. 

Landsforeningen sender information 
om hvilke programmer/apps der kan 
bruges. 
Intentionen er at rådet en gang i 
kvartalet får indsigt i 
registreringerne. 



Jan er pr. 18. marts ansat i flexjob – 
vi betaler 8,5 time og Jan er der 
samlet 12. timer.  
Linda har fået bevilliget 4 seniordage. 

4.3 Nyt fra kirkeværgen  Det nye lydanlæg er nu installeret og 
præsterne har nu fået en personlig 
mikrofon. Alle er glade og 
forhåbentlig er der nu en hørbar 
bedre lyd.  

4.4 Nyt fra præsterne  Vi har første konfirmation den 27. 
april – derudover 4 og 9 maj. 
Jannie og Grethe har været til møde 
om skoletjenesten. Jannie og Grethe 
havde medbragt deres kreative 
kreationer fra dagen. 
Jeannie vil tilbyde nye 
sorggruppeforløb via Meta. 
Læsekredsen bruger 
forsamlingshuset i forbindelse med 
Rytterskolen er lukket i juni. 
Minikonfirmanderne flyttes til kirken 
i juni. 

4.5 Nyt fra organisterne  Cafekoncerten på søndag er i kirken i 
stedet for i Rytterskolen. 

4.6  Nyt fra 
personalerepræsentanten 

 Intet nyt 



4.7 Nyt fra udvalgene  Vi er i gang med at planlægge 
skovturen 7. september, som i år går 
til Stevns Klint Experience. Sidste år 
var der udfordringer med betalingen. 
I år skal der ikke være kontanter. 
Udvalget laver et oplæg til næste 
møde. 
I morgen er der foredrag i 
fredagsklubben omkring at røre sig 
med den ældre krop. Fredagsklubben 
har skovtur den 17. maj. Turen går til 
Malerklemmen ved Borup. 
 
KUV har gang i de to projekter på 
kirkegården. Staudebedet er begyndt 
at røre på sig, det bliver spændende 
at se. 
 
Alle bedes prøve at hverve nye 
medlemmer til Rådet. Inviter til 
informationsmødet den 14. maj. I 
morgen kommer der materiale som 
kan gives til de interesserede. 

5.0 Spørgetid   

6.0 Evt.   

7.0    
 
 


